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Londres, le 12 octobre, 1936S.G. 1/2

No. 11954

Le secrétaire aux Dominions au secrétaire d’État aux Affaires extérieures 
Dominions Secretary to Secretary of State for External Affairs

CONDUITE DES RELATIONS EXTÉRIEUSRE

Sir,
I have the honour to transmit, for the consideration of His Majesty’s 

Government in Canada, the accompanying copy of a note from the 
Belgian Ambassador regarding the desire of the Belgian Government to 
establish a Legation at Ottawa and to appoint, as the first Minister of 
Belgium in Canada, Baron Silvercruys, at present Counsellor of the 
Belgian Embassy in London.

2. I should be glad to learn what reply His Majesty’s Government in 
Canada would wish to be returned to the Belgian Ambassador.

I have etc.
Malcolm MacDonald

Monsieur le Secrétaire d’État,
J’ai été chargé par M. le Ministre des Affaires Étrangères et du Commerce 

Extérieur à Bruxelles d’avoir l’honneur d’exposer à Votre Excellence ce 
qui suit.

Le Gouvernement belge désirerait établir une représentation diplomatique 
directe de la Belgique au Canada, par la création d’une Légation à Ottawa. 
A cette fin, il élèverait au rang de Légation son Consulat Général dont le 
siège serait transféré de Montréal à Ottawa. Il aurait l’intention de désigner 
comme premier Ministre de Belgique au Canada le Baron Silvercruys, actuel-
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L’ambassadeur de Belgique en Grande-Bretagne 
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